
Referat bestyrelsesmøde d. 21. okt. 2024

Tilstede : 
Kent + Lene + Casper

I modsætning til tidligere tiders mangelfulde kommunikation til driften, har der været 
en god dialog med Søren Voigt. Han er midlertidig tilknyttet Ry, indtil de 2 nye 
varmemestre er på plads.

Der har været gennemgang i afdelingen for at skabe et overblik.
Her er hvad blev meldt tilbage fra Søren Voigt. :

”Storskraldsskuret vil blive opprioriteret i forhold til orden og tømning, og de 
manglende brædder i afskærmning vil blive genmonteret. 
Fejning og renhold vil blive opprioriteret. 
Det manglende gelænder op til haven ved de 2 pavilloner, vil blive genopsat.
Der bliver malet kantsten foran carporte og skraldeøen.
Der undersøges om der er mulighed for større indkast til plastaffald.
Der holdes øje med containerne og vurderes om der er de rette tømningsintervaller.
Der er rettet kontakt til Reno Syd, angående udlevering af skraldeposer og bokse til 
farligt affald.”

Det står klart, at ikke alt bliver lavet hen over natten. De 2 nye folk skal først rigtig i 
gang til november, så lidt tålmodighed fra alle sider er nødvendigt.

Varmtvandsbeholderen i 23, bliver udskiftet med en ny varmeveksler. Der bliver 
samtidig opsat ny styreenhed, for at sikre en optimal varmeudnyttelse, og det 
forventes at energiforbruget samlet set nedsættes.

Vi retter kontakt til tidligere leverandør af juletræer, mht. levering. 
Opsætning ønskes 29. nov. og dette aftales med varmemestrene.

Bestyrelsen

Udlejning af gæsteværelse og festsal : Nasir Kohistani 23 A,  Mobil : 3171 0641

Driftscenteret : drift1@ojba.dk   Mobil : 3084 5581  mellem kl. 8.00 – 9.00
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